
Eemnes, 26-07-‘20 

T.a.v. Gemeenteraad Eemnes, 

Graag willen wij ons als KPJ Eemnes kenbaar maken als belanghebbende in de ontwikkelingen 

rondom de initiatieven van een nieuwe horeca locatie op het evenemententerrein. Op deze locatie 

organiseren wij namelijk elke vijf jaar de Feestweek van KPJ Eemnes. Wij zijn net als Stichting 

Feestcomité Eemnes vóór het plan om ruimte te geven aan meer horeca in Eemnes en zijn blij dat er 

meerdere initiatiefnemers op durven staan om hier invulling aan te geven. 

Wij zien echter ook dezelfde bezwaren die Stichting Feestcomité Eemnes heeft aangedragen tegen 

het voorstel / initiatief Project Noorderlicht/Café van Eemnes op het evenemententerrein. 

Aanvullend daarop hebben wij nog de volgende bezwaren / vragen: 

De feestweken kennen een steeds grotere populariteit, mede door het groeiende aantal inwoners van 

Eemnes. Als vereniging voor en door Eemnessers willen wij als KPJ Eemnes iedereen zo goed 

mogelijk van aanbod voorzien tijdens de feestweek. Gezien de animo, met name tijdens de 

feestavonden, zijn we al beperkt door de huidige oppervlakte en inrichting van het evenemententerrein 

i.v.m. het aantal personen per vierkante meter dat is toegestaan volgens de vergunning. 

Dit pleit eerder voor uitbreiding van het evenemententerrein, waar (nog) mogelijk, maar tenminste voor 

het behoud van de huidige oppervlakte. De steiger, die in het initiatief van Project Noorderlicht/Café 

van Eemnes deels gesloopt moet worden, maakt onderdeel uit van de oppervlakte van het 

evenemententerrein die wij benutten tijdens de feestweek.  

De steiger wordt tijdens de feestweek, naast terras, ook gebruikt als oversteek / looproute naar het 

weiland er tegenover t.b.v. naastgelegen activiteiten en in het geval van calamiteiten als vluchtroute. 

Deze oversteek voorkomt tevens voor een groot deel het gebruik van Vaartsteeg als looproute wat de 

bereikbaarheid, waaronder die van hulpdiensten, ten goede komt. 

Verder hebben wij vooral vragen hoe een café op deze plek samengaat met de organisatie van de 

feestweken. Wij hebben daarbij ook onze twijfels over de technische haalbaarheid wat betreft 

demontage van de boot en het (tijdelijk) afkoppelen van nutsvoorzieningen. Dit lijkt ons een complexe 

ingreep. 

Ondanks dat demontage als verplichting / voorwaarde in de vergunning kan worden opgenomen 

hebben wij, op basis van een eerdere situatie, ook ervaren dat hier soms concessies aan worden 

gedaan. Zoals in 2013 met het windscherm van het terras van Wakker op het evenemententerrein dat 

in tegenstelling tot de vergunning, niet volledig gedemonteerd werd tijdens de feestweek om plaats te 

maken voor een fietsenstalling. Dit leidde vervolgens tot klachten vanuit de omgeving omdat fietsen 

overal lukraak neergezet werden. Het demonteren van een boot lijkt ons een stuk complexer dan een 

windscherm dus wij vragen ons af hoe hier dan op gehandhaafd gaat worden door de gemeente. 

Het initiatief van Project Noorderlicht/Café heeft daarom dus niet onze voorkeur. Wij zien tot op heden 

geen bezwaar in het andere initiatief van de Schaapskooi Eemnes. In principe ontstaat daar een 

vergelijkbare situatie als destijds met Café Staal wat altijd in goede harmonie is verlopen. Voor ons 

meest belangrijk dat dit initiatief geen impact heeft op het evenemententerrein en om die reden staan 

wij positief tegenover dit plan. 

 

Met vriendelijke groet, 

Paul Makker  

namens de Feestweekcommissie KPJ Eemnes 


